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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL REALITZADA EN

DATA 24 DE NOVEMBRE DE 2021

REUNIÓ 2 del  curs 2021-2022

PRESIDENT

Sra. Teresa Ciurana i Satlari  (Regidora)

VOCALS ASSISTENTS 

Sra. Teresa Buch Llorach (Directora S. Ed.)
Sr.  Alfredo Vega (PSC)
Sra. Maria Adoración Solvas (TxT)
Sr. David Aguinaga Abad (Ciutadans)
Sra. Glòria Nogueras  (Mestres Prim. C.)
Sra. Carme Olmo Enri (Mestres Prim. C.)
Sr. Xavi Messeguer (Professorat Sec. C.) 
Sr. Pep Falcó Soler (Professorat Sec. C.)  
Sra. Laura Tamayo (Famílies Prim. P.)
Sr. David Sánchez  (Famílies Prim. C.)
Sr. Arnau Martínez (Alumnat Sec. C.)
Sr. Gustavo Pérez (Direccions Prim. P.)
Sra. Donina Alfaro(Direccions Prim. P.)         
Sra. Mª Antonia Parera  (Direccions Sec. P.)
Sr. Joan Vert  (Direccions Prim. C.)
Sr. Xavier Rodríguez (Direccions Prim. C.)
Sr. Gregori Pérez  (CRP)
Sra. Margarida Guitart (Ecoles Bressol P.)
Sr. Damià Hoyos Marín  (AFA Prim. P.)
Sr. Fco José Navajas (Sindicats CCOO)
Sra.  Mª Dolors Ribera  (A. Mestres A. Galí)
Sra. Esther Guirao (EAP)
Sra. Maite Soriano (CFA) 

EXCUSATS

Sra. Aina Martínez (Mestres Prim. P.)

Sra. Mercè Bernabeu  (Famílies Sec. P.)
Sra. Elisabeth Notivoli (AFA Prim. P.)
Sra. Isabel Amate (PAS Prim. P.)
Sra. Dolores Romero  (PAS Prim. i Sec. C.)
Sr. Manel Mañas Triviño (Sindicats FET-UGT)
Sr. Manel Vazquez (Sindicats USTEC)
Sr. Joan Rocamora  (Sectorial I-CSC)
Sra. Raquel Maria García (S. Lleure Inf. i Juv.)
Sr. Marc Rosaura (Esplais i Caus)
Sra. Marta Codina Vives (Professorat Sec.P.)
 Sr. Josep Abril (PAS Prim. i Sec. C.)
Sr. Carles Cereceda (Direccions Sec. C.)
Sr. Jaume Ventura (PAS Sec. P.)
Sr.  Ramon  Alemany  Güell  (Escoles
Municipals)
Sr. Carles Codina Verdaguer (ERC)
Sr. Marc Gijón Delgado (JxC)
Sra. Marta Paz (Mestres Prim. P.)
Sr. Josep Mª Argemí (Direccions Sec. P.)
Sr. Albert Martí (Direccions Sec. C.)
Sra. Lucía Linuesa (Serveis Socials)
Sr. Manuel Blanco Vilches (Sindicats USOC)

SECRETÀRIA

Sra. Teresa Cabanes i Santanach (OME)

Sra. Griselda Torrens Remolà (pren acta)

 
CONVIDATS

Sr. Iñaki Olaortua (SSTT Inspecció)
Sr. Rafael Homet (Assessor)
Sra. Mercè Fontané (Cap Escoles Bressol Municipals)
Sra. Marta Mencía (Cap Formació i Oreintació Professional)
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En sessió telemàtica per Teams , a la ciutat de Terrassa, el 24 de novembre del dos mil vint-i-u,
a les 17:30 hores, es reuneixen els membres del Consell Escolar Municipal sota la Presidència de la
regidora d’Educació, Sra. Teresa Ciurana i Satlari. 

S’inicia  la  sessió amb la presentació de l’ordre del  dia per part  de la  Presidenta del  CEM,
d’acord amb els epígrafs que seguidament es tractaran.

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior.

 
La Sra. Teresa Ciurana dóna la benvinguda a tots els presents.
Acte seguit s’acorda per unanimitat dels membres presents aprovar l’acta anterior.

2. Presentació de l’Informe general del curs 2021-22.

La Sra. Teresa Buch, en referència a la modificació que s'ha fet en l'informe nou del CEM diu
que, s'ha fet un nou apartat amb dades més qualitatives, i explica que s'ha volgut posar el focus en una
sèrie d'apartats i més que parlar de cada servei, s'ha parlat d'àmbits ja que, en molts del projectes que
es duen a terme, intervenen més d'un servei de l'ajuntament.  Enguany enlloc de repassar l'informe ens
centrarem en tres àmbits: 

 L'etapa pre-obligatòria.
 La FP.
 L'escolarització equilibrada.

                                                                   
E  tapa pre-obligatòria   
La Cap del servei d'Escoles Bressol ens parla de: la nova zonificació, de la xarxa petita infància

0-6, de l'augment de places de menjador, del confinament i de la nova tarifació social. Tota aquesta
informació la trobarem més desenvolupada a l'informe.

L  a FP   
La Cap del servei de la FP fa referència a: les novetats 2021-2022 FP inicial, l'augment de la

preinscripció a cicles formatius que hi ha hagut a tot Catalunya i  les actuacions que s'han dut a terme
des de l'ajuntament de Terrassa i el Departament d'Educació per tal de  resoldre la manca de places.
També esmenta l'augment de consultes al que van haver de fer front els serveis municipals d'orientació.
Recorda que tota l'oferta de FP integrada està actualitzada al Portal treball terrassa.cat. Explica que des
del consell de la FP s'aborda els desencaixos entre les persones, les empreses i l'oferta formativa. Pel
que fa a la Fira Terrassa Tria Futur, des de l'ajuntament ja s'està preparant la tercera edició que és durà
a terme entre el  3  i  el  12  de març de 2022,  en un format  híbrid  i  que es fusiona amb la mostra
d'Ensenyament Servei de Joventut.  També diu que han posat informació sobre Xcellence Fundació
Bvertlesman. I finalment parla sobre el conveni que ha signat l'ajuntament amb la fundació Impulsa i
sobre les beques de l'ajuntament per tal de fomentar la FP dual en l'àmbit  de l'educació infantil  en
conveni amb l'institut Montserrat Roig. A l'igual que en l'apartat anterior tota aquesta informació es pot
trobar més desenvolupada a l'informe del CEM.

                                                                     
L’escolarització equilibrada
La Cap de l'Oficina Municipal d'Escolarització ens parla  del Servei d'Acompanyament d'Inici a

l'Escolarització  (SAIE),  emmarcat  dins  del  projecte  d'equitat  educativa,  i  que  té  com  a  objectiu
l'escolarització homogènia de l'alumnat en tots els centres sostinguts amb fons públics de Terrassa.
Aquesta informació també la podeu trobar de forma més completa a l'informe del CEM.                      
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Recentment s’ha fet públic un informe de la Fundació Jaume Bofill on s’observa que els dades
generals de Catalunya sobre la distribució de l’alumnat Nouvingut continua fet-se bàsicament en els
centres públics.

I tot i estar fora de l’Informe del CEM s’aprofita per fer una explicació de la situació a Terrassa
del repartiment de l’alumnat en període de Fora de Termini i Matrícula Viva, explicant prèviament què
vol dir Fora de Termini i Matrícula Viva. S’aporten les dades numèriques de Terrassa en aquest primer
trimestre del curs 2021-2022 i la distribució que s’ha fet segons etapa i titularitat del centre: primària –
secundària i pública – concertada.

Les dades són molt positives ja que s’està aconseguint  equilibrar  la complexitat dels centres
mitjançant l’assignació de l’alumnat nouvingut:

 Primària:  El 73,1% ha estat assignat  a la pública i  el  26,9%  ha estat  assignat  a la
concertada.  

 Secundària: El 48,53%  ha estat assignat a la pública i un 51,47%  ha estat assignat a la
concertada.

Si bé el percentatge d’assignacions de la primària és inferior al percentatge global d’alumnes que acull
cada titularitat, es deu a la dificultat en alguns cursos i centres a fer noves assignacions ja que tenen el
màxim d’alumnes que permet la normativa.  En canvi a la secundària el percentatge assignat a centres
concertats supera el del total d’alumnes que acull a la ciutat.  Aquestes dades avalen que el treball
d’equitat  que s’està duent a terme a Terrassa és positiu i  encoratjador per aconseguir  l’equilibri  als
diferents centres escolars.

El Sr. David Aguinaga vol saber com es fa la detecció dels infants amb NESE tipus A, a l'etapa
pre-obligatòria d’escoles bressol privades.

La Sra. Teresa Cabanes explica que aquests infants amb necessitats educatives específiques
derivades d'un trastorn físic o psíquic van per una altra via i són casos que es treballen des dels serveis
sanitaris i de l'EAP.        

3. Informacions diverses.

                                                   
Aprofitant  que hi  ha  eleccions  per  la  renovació  parcial  del  consells  escolars,  es vol  fer  una

esmena en el punt C de l'Article 4. Nomenament i renovació.
Aquesta esmena diu: 
«Les persones membres escollides per al Consell Escolar Municipal dels sectors docents,  famílies,
alumnat i personal d’administració i serveis ho seran d’acord amb la normativa vigent per als Consells
Escolars dels  centres públics i  privats sostinguts amb fons públics. Un cop finalitzats els períodes
electorals i constituïts els nous Consells Escolars dels centres es convocaran les eleccions del CEM
amb els mecanismes d’elecció determinats a la normativa vigent.» 

                                                                      
S’aprova la  modificació proposada del reglament del CEM, en espera de ser aprovada pel Ple

Municpal.

            

4. Precs i preguntes.

                                                                        
 El Sr. Alfredo Vega vol saber si els alumnes de necessitats educatives especials, que

durant l'horari lectiu tenen una vetlladora, si també disposen d'aquest recurs en horari de
menjador. 
La Sra. Teresa Ciurana explica que tot hi que s'ha augmentat el numero d'hores d'aquest
recurs,  són els  propis  centres  els  que decideixen  com les gestionen.  Moltes escoles
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decideixen tenir el recurs de la vetlladora en horari lectiu tot  i la possibilitat de disposar
d'aquesta figura en horari de menjador. Tot i això encara no són suficients i s'està fent un
seguiment.
El Sr. Alfredo Vega insiteix en la importància d'aquest tema sobretot si parlem d'escoles
inclusives i d'equitat.
El Sr. Damià Hoyos es suma a les paraules dites pel Sr. Vega.

I sense altres temes a tractar, es tanca la sessió a les 18:56 h.

La Secretària que certifica

Teresa Cabanes
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